

NEW ENROLMENT CASH COUPON SPRING PROMOTION

新推薦獎勵現金券春季推廣

2020.3.9 - 2020.4.5 (美國東岸時間, Eastern Time)

您的耀眼時刻！YOUR TIME TO SHINE!

愛身健麗不斷為我地香港既每位好伙伴帶來好消息同推廣！即日起至4月5日，當您推薦新會員加入愛身健麗的大家庭，您即可獲得他們的首張訂單營業積分總計之10%1之港幣產品現金券。快手啦～呢個推廣只係為期4星期，時間唔等人呀～

Exciting news & promotions just keep on coming with Isagenix! From now on until Apr 5, any of your new enrollment orders, you will get a 10% of the grand total of BV and be rewarded in HK Dollars product cash coupon! Hurry up, this promotion ends 5 Apr 2020 and you know time doesn't wait for anybody!

範例一
EXAMPLE 1

您
YOU

150 BV 1200 BV

新推薦聯營商
NEW PE ASSOCIATES

總共 TOTAL : 1350 BV

港幣135元之產品現金券!
HKD 135 Product Cash Coupon!

範例二
EXAMPLE 2

您
YOU

350 BV 1200 BV 1200 BV

新推薦聯營商
NEW PE ASSOCIATES

總共 TOTAL : 2750 BV

港幣240元之產品現金券!
HKD 240 Product Cash Coupon!
上限為港幣240元 Capped at HKD240

條件及細則 TERMS & CONDITIONS :

- 推廣期為2020年3月9日美國東岸時間凌晨12點至2020年4月5日美國東岸時間晚上11時59分。
Promotion period runs from 9 Mar 2020 (12 a.m. ET) through 5 April 2020 (11:59 p.m. ET).
- 推廣只開放予香港活躍聯營商，以及新加入之香港聯營商。
This promotion is open to all active Hong Kong Associates & new enrolled Hong Kong Associates only.
- 合資格親推新聯營商之首張訂單需為香港產品目錄。
Promotion is only available for qualifying new enrolled Associate whose initial order is from HK catalog.
- 贏得產品現金券之聯營商名單將於推廣及審批期後公佈，預計最早於4月底以產品現金券形式發放於後台辦公室。
Qualifier list for this promotion will be announced after the promotion & judging period.
Bonuses are expected to be released to the ABO as product cash coupon earliest at the end of April.
- 此推廣之獎金上限為港幣240元。
The bonus is capped at HKD240 for this promotion.
- 產品現金券有效期為60日，逾期作廢。
Product cash coupon will be valid for 60 days counting from the issue date. Expired coupon will become invalid.
- 當使用產品現金券時，其訂單之營業積分亦會相應扣減。
Respective BV will be deducted from the order when applying the product cash coupon.
- 如推廣條款有任何更改，愛身健麗均不作另行通知。如有任何爭議，愛身健麗將保留最終決定權。
Promotion rules are subject to change by Isagenix at any time without prior notice.
In case of any dispute, Isagenix will reserve the right to make final decision.